
 

Kära beslutsfattare,  

Vi har fått höra under EVG- mötet att vår Skolcoach Fanny Lindbergs kontrakt kommer ta slut. Vilket vi i 
högstadiets elevkår var mycket missnöjda över. Vi behöver Fanny och alla de extra programmen hon 
ordnar. Fanny gör skolgången bättre för eleverna och kämpar oss att orka bättre under dagarna.  

 

Under de senaste dagarna har vi samlat ihop åsikter av eleverna kring Fannys arbete. 61 elever svarade på 
enkäten och alla de 61 elever tycker att det skulle vara viktigt att Fanny får fortsätta här med oss.  

Fanny anses vara en kiva vuxen i skolan, hon har fått bra kontakt med eleverna och eleverna uppskattar 
hennes rastverksamhet, vänelevsverksamhet, temadagar, morgonkaffe och det att elever med olika 
utmaningar får hjälp och stöd av henne.  

 

Vi hoppas ni också förstår att Fanny behövs här.  

 

Med vänliga hälsningar.  

Elevkåren vid Hangö Högstadium 


